
Per a l'estrena de la nova escola de la Benaula de Caldes calia anar abrigat.

Amb  temperatures  properes  als  zero  graus,  ahir  estudiants  (uns  260)  i

familiars van inaugurar l'edifici. Ahir, 23 de novembre (i no 15 de setembre),

van comprovar l'espaiosa escola que tindran a partir d'ara. “Ja era hora que

tinguessin  un  col·legi  nou,  un  col·legi  com  tocava.  Ja  estaven  tips  dels

barracons”,  explica  en  Josep,  l'avi  de  la  Jana,  que  fa  5è.  Dues  de  les

regidores de l'equip de govern, l'Àngela Frigolé (Educació) i Gemma Alsina

(Festes) també hi són. Frigolé qualifica de “fita” la inauguració després de

tants  anys  “de  barracons”.  Espera  que  la  Generalitat  posi  fil  a  l'agulla  i

construeixi  l'institut  a  tocar  de  l'escola.  Veu  difícil  que  el  centre  de

secundària s'estreni el curs 2017-2018.

Una imatge d'alumnes i familiars, entrant per primer cop a la nova escola, ahir al matí
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La Laia, la mare d'en Martí (2n) i de la Bruna (P3), fa petar la xerrada amb la

Begoña, que ha vingut a acompanyar la seva filla, la Mariona (4t). “Ens fa

moltíssima il·lusió estrenar el col·legi. Després de tant temps, és històric”,

explica  la  Laia,  membre  de  l'AMPA  del  centre.  Hi  afegeix  que  tant  els

alumnes com els mestres estaran més còmodes, tot i que troba a faltar sorra

al pati de primària –és de ciment–. La Begoña diu que “per als nanos és un

dia fantàstic”. La festa acabarà diumenge amb jornada de portes obertes –de

10 a 12 del migdia– amb la colla gegantera i els Grallers Escaldats.
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